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Verslag bijeenkomst Bewonerscomité Heimolen 
 
 

Datum  : 16 maart 2024 
Aanwezig : Gerard, Herman, Stefan, Han, Jac en Chris 
Afwezig : Jolanthe 
 
Opening 
De voorzitter, Gerard, opent de vergadering.  
 
1. Vastelling verslag 28 januari 2024 
Voortaan het verslag meesturen met de agenda. Buurtborrel was helaas matig bezocht, 
maar niet minder gezellig.  
Het verslag is ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Mededelingen en in- en uitgaande post 
Er is nog steeds geen penningmeester gevonden. We blijven zoeken. Geen berichten 
ingekomen. 
 
3. Buren-bbq op 6 april 2024 
Dit wordt georganiseerd door de activiteitencommissie en vindt plaats bij het bedrijf van 
Jeroen Huijsmans aan de Antwerpsestraatweg op 6 april 2024. Hopelijk komen er veel 
mensen naartoe. 
 
4. Actualiseren website 
Han heeft de website weer aangepast. De fotohoek is erbij gekomen. Iedereen kan mooie 
foto’s van ons buurtschap opsturen. De website wordt redelijk bezocht. Vooral de agenda en 
de verslagen worden bekeken. Er kunnen nog wat artikelen geüpdatet worden.  
 
5. Toekomst TNO terrein 
Niets te melden. Er komen geen berichten over binnen bij ons.  
 
6. AED vervolg 
Er is contact met het bestuur van AED Bergen op Zoom. Met korting kan dan een AED 
aangeschaft worden. Jan Hopmans aan de Huijbergsebaan zal deze AED aanschaffen en op 
zijn terrein plaatsen.  
De AED aan de Zuidgeest is nog steeds niet geplaatst. Stefan gaat ermee aan de slag.  
Er zijn reacties ingekomen op de oproep om de AED’s te willen bedienen. Via de Whatsapp 
groep moet er nog een bericht uit en daarna kan geïnventariseerd worden of en voor wie er 
een cursus georganiseerd kan worden.  

 
7. Vliegbasis Woensdrecht 
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Het gaat steeds drukker worden op de vliegbasis, zowel vliegbewegingen als onderhoud. Jac 
bezoekt de vergaderingen van het CVOM, waar zaken over de vliegbasis worden besproken. 
Belangrijke informatie over de vliegbasis wordt in het bewonerscomité gedeeld door Jac. 
 
8. Rondvraag 
Han vraagt wie zijn gegevens heeft gedeeld over de aanleg nieuwe elektriciteitskabels, want 
hij vond het maar een rare brief. Een paar personen hebben dit gedaan, maar alleen een 
ontvangstbevestiging ontvangen. Eerst komen er nieuwe kabels, pas later volgen de 
huisaansluitingen. Vanaf april beginnen ze in de Heimolen.  
Han vraagt zich af of de fietspaden helemaal vernieuwd worden vanaf de kruising 
Antwerpsestraatweg naar de Brombeer. Niet bekend. 
Gerard heeft al twee keer gebeld over de grote gaten in de weg van de Heimolen. Hij 
verzoekt iedereen dit te blijven melden bij de gemeente.  
  
9. Actielijst 
Is aangepast. 
 
10. Vaststelling volgende vergadering 
Volgende vergadering op  11 mei om 09.30 uur. 
 
11. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om  uur. 


